

About

JJ Lin will present his record-breaking "JJ20" World Tour with spectacular shows in Sydney on 5 April 2025. This last leg of the tour, marking the culmination of his 20th-anniversary celebrations, will bring JJ Lin to new destinations, including Boston, San Francisco and Seoul.

With close to 100 performances completed within a span of two years, the tour has thrilled audiences worldwide, selling out venues from Shanghai to Sydney, Paris, London and New York. Launching the "JJ20" FINAL LAP world tour with two critically acclaimed sold out shows in Singapore last December, Lin is ready to deliver his iconic energy and an unforgettable musical experience to even more cities.

JJ Lin's live performances are renowned for their grand production and immersive interactive elements, making every show a full sensory experience. Recognised for his musical artistry in blending heartfelt ballads with upbeat anthems, JJ Lin's repertoire for the concert will showcase a dynamic range of songs from fan favourites to recent hits that highlight his evolution as an artist. Fans can expect an electrifying yet intimate experience filled with powerful ballads, a brand new wardrobe and a state of the art stage design featuring a catwalk that leads to a B-stage, bringing Lin closer to the audience.

This April, let's make a date to meet at the JJ Lin "JJ20" FINAL LAP World Tour and bring the final chapter to a close together!

Event Times

Box Office: 6:00pm

External Doors Open: 6:00pm

Internal Doors Open: 7:00pm

JJ Lin: 8:00pm

***All times are approximate only and subject to change**

Cantonese

演出時間*

售票處開放: 6:00pm

外部大門開放: 6:00pm

內部大門開放: 7:00pm

JJ Lin: 8:00pm

*所有時間僅供參考，或會有所更改。

Mandarin

活动时间*

票务开放: 下午6:00

外部大门开放: 下午6:00

内部大门开放: 下午7:00

JJ Lin: 晚上8:00

*所有时间仅供参考，可能会有所调整。

Important Information:

- No bags over A5 (200 mm x 150 mm) sizing will be permitted into the Arena. No backpacks of any size will be permitted.
- To avoid bag check queues, express lanes are provided for those patrons that attend with no bags or items that need to be security checked.
- Qudos Bank Arena is a CASHLESS venue – all transactions including food, beverage and merchandise outlet transactions will be cashless.
- Hydration Station (water fountain) facilities are available within the Arena. Please bring your empty water bottles – (No glass, hard plastic or metal & no bottles larger than 600ml).
- Please Note: Strobe Lighting & Laser effects will be used throughout the performance.
- Qudos Bank Arena values the safety of all patrons. To report anti-social behaviour or if you require assistance, SMS 0428 785 717 with your issue and location during an event.
- A complete list of Prohibited Items and Conditions of Entry can be found on the Qudos Bank Arena website.

Cantonese

重要資訊

- 不可攜帶大於 A5 (200毫米 × 150毫米) 尺寸嘅手袋進場，任何尺寸嘅背囊均不允許帶入場館。
- 為咗減少安檢排隊時間，場館提供快速通道畀冇攜帶手袋或有帶需要安檢物品嘅觀眾。
- Qudos Bank Arena 只接受無現金交易-所有交易包括食品、飲品、商品購買都只接受電子支付。
- 場內設有飲水站 (飲水機)，歡迎自備空水樽 (唔允許玻璃瓶、硬塑膠或金屬水樽，且水樽容量唔可以超過 600毫升)。
- 請注意：演出期間將會使用強光閃燈及鐳射特效。
- Qudos Bank Arena 重視所有觀眾嘅安全。如需報告不當行為或需要協助，請發短信至 0428 785 717，並報告問題及所在位置。
- 完整嘅禁止攜帶物品清單及入場條款，請瀏覽 Qudos Bank Arena 官方網站。

Mandarin

重要信息

- 任何大于A5尺寸 (200 毫米 × 150 毫米) 的包袋都不允许带入场馆。任何尺寸的背包也不允许带入。
- 为避免排队检查随身包袋，特设快速通道给没有携带包袋或随身物品无需进行安全检查的观众。
- Qudos Bank Arena为无现金场馆 – 所有交易，包括食品、饮品和商品的交易，都将不接受现金支付。
- 场馆内提供饮水站 (饮水处)。请自带空水瓶- (不接受玻璃瓶、硬塑料瓶或金属瓶，且瓶子不得超过600毫升)。
- 请注意：演出过程中将使用频闪灯光和激光效果。
- Qudos Bank Arena重视所有观众的安全。如遇到反社会行为或需要帮助，请在活动期间通过短信0428 785 717报告问题和所在位置。
- 完整的禁止物品清单和入场条件可在Qudos Bank Arena官网上查看。